
 

Svenska Softtip & Autodart Förbundet 

Årsmötesprotokoll 2021 

Datum: 2021-08-10  

Tid: 18.30 

Plats: Pikado Dartförening, Helsingborg 

 

1. Mötet öppnas. 

2. Mötets behörighet godkänns. 

3. Röstlängden fastställdes till 18 st.  

4. Dagordningen godkänns.  

5. Val av mötesfunktionärer.  

a) Mötesordförande Håkan Nilsson  

b) Mötessekreterare  Zarah Blomqvist  

c) Justeringsmän   Anton Resell & Moa Svensson 

d) Rösträknare   Anton Resell 

6. a) Verksamhetsberättelse läses upp & godkänns.  

b) Förvaltningsberättelse läses upp & godkänns.  

7. Styrelsen ges ansvarsfrihet.  

8. Inga motioner.   

9. Val av styrelsefunktioner  

a) Vice Ordförande 2 år Annette Blomqvist (Benny Ikast väljer att avgå) 

b) Kassör 2 år   Christer Nilsson 

c) Sekreterare 2 år.  Zarah Blomqvist  

d) Styrelsesuppleant 1 år  Martin Kaunitz  

                                                           Anton Resell (Annette tar över som vice ordförande) 

e) Revisor 1 år   Bodil Lyredal 

f) Valberedning 1 år Styrelsen 

10. Fastställande av avgifter till SoFt & ligaansvarig.  

Fastställande av 150 kr per spelande. Beslut om detta togs på årsmötet 2020.   

11. Firmatecknare är ordförande Håkan Nilsson & kassör Christer Nilsson. 

12. Övriga frågor.  

a) Fråga har inkommit till ordförande Håkan Nilsson angående Covid-19 situationen. 

Hur ställer sig styrelsen & medlemmarna till att man kräver att deltagare i ligan skall 

vara fullvaccinerade mot Covid-19. Alla på mötet är överens om att detta är en dålig 

idé. Det är ett val som är upp till var och en.  

 

 



b) Fråga har också inkommit om hur det skulle funka att prova med ”Steel dart-

regler” i SoFten, närmare bestämt i serierna för A/E, gällande bland annat ton, höga 

utgångar osv. 

Detta har provats förut och det var väldigt lite intresse för det då. Därför är detta 

ingenting man bestämmer att prova igen för tillfället.  

c) Sista frågan handlar om Covid-19 – reglerna som lades till den sista säsongen. 

Bland annat att man då fick lov att ta in en ny spelare i sista omgången, slippa böter 

om man ej kom till en match, osv. 

Dessa ”regler”, är inte längre aktuella i dagsläget. När säsongen startar i september, 

är det dom gamla reglerna som gäller. Men detta kan komma att ändras beroende på 

hur situationen utvecklar sig. SoFt & Ligaansvarige följer rekommendationerna från 

FHM & regeringen.   

13. Mötet avslutas.  

 

 

 

 

Sekreterare: Zarah Blomqvist   __________________________ 

 

Justerare: Moa Svensson    __________________________ 

 

Justerare: Anton Resell    __________________________ 

 


